
RM.0052-2/05 
Protokół Nr XXIX/05 
z obrad XXIX sesji  

Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytej w dniu 23 lutego 2005 roku  

w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim w Koronowie ul. Farna 24 
 
 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność obrad 
XXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
W sesji udział wzięło 21 radnych.  
 
Protokolant sesji Adela Rojek. 
 
W sesji udział wzięli również: 
 
1. Zygmunt Michalak    Burmistrz Koronowa. 
2. Andrzej Kołodziejczyk   Z-ca Burmistrza Koronowa. 
3. Sławomir Marszelski    Z-ca Burmistrza Koronowa. 
4. Aleksandra Szyszka    Skarbnik Gminy. 
5. Teresa Polus     Sekretarz Gminy.   
7. Barbara Piłat     Kierownik Wydziału RGG UM .  
8. Janina Zakrzewska    Kierownik Wydziału Oświaty UM. 
9. Kazimierz Kolander   Radca Prawny UM. 
10. Barbara Grabowska   Dyrektor PUP w Bydgoszczy. 
 
Porządek obrad XXIX sesji: 
 
1. Otwarcie obrad XXIX sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wstąpienia do składu Rady 

Miejskiej Pani Anny Zwara.  
4. Złożenie ślubowania przez Panią Annę Zwara. 
5. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXIX sesji. 
6. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 

sesjami Rady. 
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8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach 
i udzielonych odpowiedziach. 

9. Składanie interpelacji. 
10. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
11. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy o 

aktualnej sytuacji na rynku pracy i bezrobociu na terenie gminy 
Koronowo. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji 
Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej 
w Koronowie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji 
Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w 
Koronowie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Koronowie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/318/05 
Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 
2005 rok. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletnim planie 
inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji w 
latach 2005-2006 projektu pn. „Hala Sportowo-Widowiskowa w 
Koronowie”. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości gminnej. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia 
nieruchomości gminnej położonej na terenie miasta Koronowa. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany gruntów na terenie 
gminy Koronowo. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
nieruchomości na własność Gminy Koronowo położonych na terenie 
Buszkowa. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie Gminy 
Koronowo. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie miasta 
Koronowa. 
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25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Koronowo. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju 
Miejscowości Gogolin. 

27. Rozpatrzenie projektu oświadczenia Rady Miejskiej w Koronowie. 
28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego o przyjęciu przez miasto Bydgoszcz zadań gminy w 
zakresie przyjmowania osób w stanie nietrzeźwości do Izby 
Wytrzeźwień w Bydgoszczy. 

29. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
30. Zamknięcie obrad XXIX sesji. 
 

Ad. 1. Otwarcie obrad XXIX sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk otworzył XXIX sesję Rady Miejskiej w 
Koronowie.  
Powitał wszystkich radnych, Panią Barbarę Grabowską, Dyrektor 
Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszcz, radnych wojewódzkich, radnych 
powiatowych, przybyłych gości, sołtysów, przedstawicieli: OKSM-ów i 
zakładów pracy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Burmistrza 
Koronowa, Zastępców Burmistrza Koronowa, Skarbnika Gminy, Sekretarza 
Gminy i pracowników Urzędu Miejskiego w Koronowie. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, 
a tym samym prawomocność obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  
Listę obecności radnych dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wstąpienia do 
składu Rady Miejskiej Pani Anny Zwara.  
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto ma uwagi do projektu uchwały? 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/328/05 w sprawie wstąpienia do składu Rady 
Miejskiej Pani Anny Zwara podjęta została jednogłośnie 20 
głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
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Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 4. Złożenie ślubowania przez Panią Annę Zwara. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał treść ślubowania -  „Wierna 
Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro 
mojej gminy i jej mieszkańców”. 
Radna Anna Zwara odpowiedziała – „Ślubuję”.  
 

Ad. 5. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXIX sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Kto wnosi uwagi do porządku obrad 
dzisiejszej sesji? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Omawiano przed sesją konieczność 
wprowadzenia na dzisiejszą sesję dwóch projektów uchwał, zatem 
proponuję wprowadzić do porządku obrad XXIX sesji Rady jako punkt: 
- 28a – rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 
planu Aglomeracji Koronowo, 
- 28b – rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 
planu Aglomeracji Gostycyn w części dotyczącej obszaru gminy Koronowo. 
 
W oddzielnych głosowaniach oba wnioski przeszły jednogłośnie 21 głosami 
„za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał po zmianach cały porządek 
obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 

Ad. 6. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Kto wnosi uwagi lub zastrzeżenia do 
protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie?  
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do protokołu. 
  
Po powtórnym głosowaniu z uwagi na nie bilansowanie się głosów radni 18 
głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących” i braku głosów „przeciw” 
przyjęli bez uwag i zmian protokół z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
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Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie między 
sesjami Rady. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między sesjami 
Rady przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak.  
Radni do sprawozdania z działalności Burmistrza Koronowa nie wnieśli uwag 
i zastrzeżeń. 
Sprawozdanie dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 8. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk przedłożył informację o złożonych 
interpelacjach oraz udzielonych odpowiedziach. 
Informację dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9. Składanie interpelacji. 
 
Radni nie złożyli interpelacji. 
 
Ad. 10. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Radny Tomasz Gordon – Pismo dotyczące mojej interpelacji z dnia 19 
stycznia 2004 r. rozesłałem do różnych instytucji nie jako radny lecz jako 
sołtys sołectwa Tryszczyn. 
Odbyło się w Tryszczynie zebranie z udziałem przedstawiciela Generalnej 
Dyrekcji Dróg i Autostrad, Komendy Miejskiej Policji w Bydgoszczy, radnego 
Powiatu P. Wiesława Gancarka. 
Przedstawiciel Generalnej Dyrekcji Dróg P. Szymanek odrzucił 
wprowadzenie w Tryszczynie ograniczenia prędkości do 40 km/godz. 
Jednak po czasie ugiął się pod wpływem próśb i argumentów mieszkańców 
i wczoraj zamontowano tablicę ograniczającą prędkość do 40 km/godz. w 
Tryszczynie. Wczoraj też pojawił się w Tryszczynie radiowóz z radarem. 
Poinformowano nas, że opracowania zostanie koncepcja dotycząca poprawy 
bezpieczeństwa na tej drodze. Możliwe jest także wykonanie tymczasowego 
przejścia dla pieszych. 
 

Radny Maciej Makowski – Chciałbym podzielić się informacją i 
przekazać, że po dwóch latach Zespół Komunikacyjno - Drogowy wyraził 
zgodę na zamontowanie progów zwalniających na ul. Witosa w Koronowie. 
W piśmie Starostwo Powiatowe w Bydgoszczy pisze, że jest to droga 
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gminna, więc realizacja powyższego należy do Urzędu Miejskiego w 
Koronowie. Chciałbym się zapytać, kiedy będzie zrealizowana ta inwestycja?  
 
Radny Tadeusz Klonowski – Kieruję zapytanie do Pana Burmistrza. W 
2002 roku uchwalono Plan Gospodarowania Zasobem Mieszkaniowym 
Gminy. W planie tym przewiduje się wydatkowanie 20% pozostałych ze 
sprzedaży mieszkań na remonty i pozyskiwanie nowych lokali. W ostatnich 
dwóch latach nic nie robiono, czy w roku bieżącym przewiduje Pan 
przeznaczyć jakąś sumę, bo w budżecie tego nie zauważyłem. 
 
Radna Zofia Lorenc – Pierwszy dzień prawdziwej zimy i są problemy. 
Dzieci nie dojechały do szkoły, drogi są zawiane śniegiem. Wreszcie trzeba 
rozstrzygnąć ten problem. Siedzi osoba odpowiedzialna w Urzędzie za drogi. 
Drogi w gminie są nieprzejezdne. Jak tak dalej można? 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Pani radna wyjęła mi z ust to zapytanie. 
Zima zaskoczyła drogowców.  
Chciałbym zadać pytania: 
  
1. Jakie środki zostały już wykorzystane na akcję zimową?  
2. Na jakim etapie są rozmowy w sprawie wykupienia gruntu przy ul. 

Bydgoskiej w celu uruchomienie parkingu? 
3. Kiedy mógłbym, czy można by się zapoznać z protokołem pokontrolnym 

z kontroli przeprowadzanej w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Koronowie? 

 
Radny Michał Gmys – Ja również w sprawie zimy. W swojej informacji 
Pan Burmistrz przedstawiał, że jest ogłoszony przetarg na utrzymanie dróg 
powiatowych, na łatanie dziur. Jednego nie rozumiem, dziury mamy łatać, a 
kto będzie odgarniać śnieg? Rano, kiedy mieszkańcy nie mogli dojechać do 
pracy do Bydgoszczy dzwoniłem do Pana dyrektora Chrzanowskiego. 
Odpowiedział mi, że za drogi powiatowe  odpowiedzialny jest urzędnik z 
Gminy, że mamy podpisane porozumienie na drogi, które ma odśnieżać. 
Panie Burmistrzu nie należy odśnieżać, kiedy sypie tylko zapobiegajmy 
temu. Zawsze się słyszy, że mamy najlepszy zakład, mamy najlepszy 
sprzęt, mamy najlepszych pracowników. Panie Burmistrzu tego naprawdę 
nie widać. Żeby dostać się dzisiaj do Koronowa, jechałem przez Mochle i 
Wojnowo. Po ostatnich opadach śniegu na drodze z Gogolina do Witoldowa 
powstały muldy, kierowcy urywali w swoich samochodach podwozia. Nasz 
wspaniały zakład ma tak wspaniały pług, że jak jedzie to pług podniesiony 
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jest pół metra nad ziemią. Jeśli mamy być przygotowani do zimy, to 
bądźmy przygotowani jak należy. 
 
Ad. 11. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w 
Bydgoszczy o aktualnej sytuacji na rynku pracy i bezrobociu na 
terenie gminy Koronowo. 
 
Informację o aktualnej sytuacji na rynku pracy i bezrobociu na terenie 
Gminy Koronowo przedstawiła Pani Barbara Grabowska, Dyrektor 
Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy. 
 
Informację na piśmie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk ogłosił 10 minutową przerwę 
w obradach sesji. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady Grzegorz Myk wznowił obrady 
XXIX sesji. 
 
Po przerwie w obradach sesji uczestniczy 17 radnych.  
Radni: Stanisław Gliszczyński i Maciej Makowski chwilowo 
nieobecni, natomiast radni: Tomasz Poraziński i Jan Najdowski 
opuścili salę obrad i nie uczestniczyli już w obradach do końca 
sesji za zgodą Przewodniczącego Rady. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w 
składzie Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Kto wnosi uwagi, zapytania do 
projektu uchwały? 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/329/05 w sprawie zmiany w składzie Komisji 
Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Koronowie podjęta została jednogłośnie 17 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
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Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w 
składzie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej 
Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
W sesji uczestniczy 19 radnych. Na salę obrad wrócili radni 
chwilowo nieobecni: Stanisław Gliszczyński i Maciej Makowski. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/330/05 w sprawie zmiany w składzie Komisji 
Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w 
Koronowie podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” przy 
braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Koronowie. 
 

Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/331/05 w sprawie zmiany składu Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Koronowie podjęta została jednogłośnie 19 głosami 
„za” przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/332/05 zmieniająca Uchwałę Nr XXVIII/318/05 
Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
na 2005 rok podjęta została 17 głosami „za” przy 1 głosie 
„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian 
w wieloletnim planie inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 
2003 – 2007. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Radny Maciej Makowski – Jakie jest uzasadnienie tego projektu uchwały? 
Z-ca Andrzej Kołodziejczyk – Generalnie uzasadnienie zawarte było w 
pierwotnej uchwale, kolejne zaś zmiany wynikają z uchwał intencyjnych.  
Radny Maciej Makowski – Jakiś powód musi być, skoro zmieniamy uchwałę. 
Z-ca Andrzej Kołodziejczyk – Powodem jest uchwała intencyjna o budowie 
hali widowiskowo-sportowej, to dostosowanie wydatków do potrzeb, 
wykazanie udziału własnego, udziału unijnego. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – To jest dopasowanie kwot. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/333/05 w sprawie zmian w wieloletnim planie 
inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007 podjęta 
została 18 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do 
realizacji w latach 2005-2006 projektu pn. „Hala Sportowo-
Widowiskowa w Koronowie”. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Kto ma pytania do projektu uchwały? 
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Radni nie zgłosili pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/334/05 w sprawie przyjęcia do realizacji w 
latach 2005-2006 projektu pn. „Hala Sportowo-Widowiskowa w 
Koronowie” podjęta została 17 głosami „za” przy 2 głosach 
„wstrzymujących” i braku głosów „przeciw”.  
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wszyscy radni są w posiadaniu 
regulaminu, jeszcze przed sesją omawialiśmy ten regulamin.  
Wnoszę o nie czytanie regulaminu.  
Proszę o przegłosowanie tego wniosku. 
 
Radny Alfons Malinowski – Wprowadzono zmiany do projektu regulaminu, 
jaka jest na dzień dzisiejszy opinia związków zawodowych? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Przegłosujmy najpierw wniosek, który 
złożyłem, po tym otworzę dyskusję na temat regulaminu. 
 
W głosowaniu wniosek Przewodniczącego Rady Grzegorza Myka przeszedł 
18 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Przed sesją starałem się na 
bieżąco informować o prowadzonych rozmowach ze związkami 
zawodowymi,  ponieważ potrzeba dokonania zmian w regulaminie wyszła 
wczoraj w godzinach południowych, czy popołudniowych. Nie było zatem 
możliwości zorganizowania kolejnego spotkania, zwłaszcza ze stroną 
związkową, chociaż byliśmy do ich dyspozycji w ciągu całego wczorajszego 
dnia do późnych godzin wieczornych, czy nocnych jak również w dniu 
dzisiejszym. Po rozmowach i uzgodnieniach bezpośrednio z 
Przewodniczącym Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego Panem 
Pawłem Czaplewskim podpisaliśmy protokół takich uzgodnień, żeby zbyt 
wiele nie powodować zamieszania. Ta treść, która tutaj w obecnym 
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kształcie jest zawarta, dotyczy zapisu paragrafu 4, ostatniego podpunktu 
dotyczącego funkcji i dodatku za nauczyciela wspomagającego w oddziale 
integracyjnym. Dokonaliśmy takich uzgodnień. Była jeszcze pewna  
wątpliwość Pana Czaplewskiego dotycząca indywidualnego nauczania 
dziecka zakwalifikowanego do szkolenia, jeśli chodzi o sprzężenie, ale jest 
to kwestia, którą uzgodniłem i wyjaśniłem z Panią Kierownik Zakrzewską. 
Jeśli chodzi o pozostałe zapisy w tej wersji są one w zasadzie uzgodnione. 
Przy czym do kwestii dodatku dla nauczyciela wspomagającego mamy 
oddzielne, niezależne uzgodnienie, które nie będzie treścią tego regulaminu. 
Jak to oddzielne uzgodnienie dotyczące nauczyciela wspomagającego, jak  
przygotujemy to wspólnie ze stroną związkową to je podpiszemy.  
Wartość tego dodatku dla nauczycieli wspomagających jest rzędu między 4 
a 5 tyś. zł. w skali roku. Nie jest to wielka znacząca kwota.  
Tak to wygląda na dzisiaj na godzinę 9:30.   
 
Radny Maciej Makowski – Jaki to będzie teraz skutek finansowy dla Gminy 
wprowadzenia tej regulacji w regulaminie? Na Komisji mówiono nam o 
kwocie ok. 30 tyś. zł. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak  - 35 tyś. zł., po tej zmianie i 
uzupełnieniu będzie tak samo, nie nastąpi żadna zmiana wartościowa. Nie 
będzie żadnych dodatkowych skutków finansowych. 
 
Radny Tadeusz Klonowski – Mam zapytanie do Pana Radcy. W uzasadnieniu 
powołano się na przepis o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze 
budżetowej. Uważam, że powinno być w samorządowej sferze budżetowej.  
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – Zapis zawarty w uzasadnieniu jest 
prawidłowy. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/335/05 w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli podjęta została 16 głosami „za” przy 3 głosach 
„wstrzymujących” i braku głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości gminnej. 
  
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o pytania, uwagi do projektu 
uchwały? 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/336/05 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości gminnej podjęta została 18 głosami „za” przy 1 
głosie „wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia 
nieruchomości gminnej położonej na terenie miasta Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o uwagi do projektu uchwały. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Bank Spółdzielczy będzie musiał wykonać 
remont pomieszczeń do własnych potrzeb, w związku z tym poniesie pewne 
koszty, czy z tego tytułu Pan Burmistrz przewidział jakieś obniżenia w 
opłatach czynszu? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Ustaliliśmy czynsz za pierwszy rok 
użytkowania, który będzie nieco niższy niż normalnie. Od następnego roku 
będzie już normalny, stąd zależało bankowi, aby ta umowa została 
podpisana na czas dłuższy niż trzy lata, żeby była możliwość wykorzystania 
w pełni nakładów, które bank poniesie na adaptację tych pomieszczeń. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/337/05 w sprawie wydzierżawienia 
nieruchomości gminnej położonej na terenie miasta Koronowa 
podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” przy braku głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany 
gruntów na terenie gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
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Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/338/05 w sprawie zamiany gruntów na terenie 
gminy Koronowo podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” 
przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia nieruchomości na własność Gminy Koronowo położonych 
na terenie Buszkowa. 
 
Projekt uchwały odczytała radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy radni mają pytania do projektu 
uchwały? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/339/05 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
nieruchomości na własność Gminy Koronowo położonych na 
terenie Buszkowa podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” 
przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/340/05 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie 
Gminy Koronowo podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” 
przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 



 14 

Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na 
terenie miasta Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – dlaczego uchylamy uchwałę z grudnia 2004 
roku? Proszę o przypomnienie, bo zapomniałem. 
 
Kierownik Wydziały Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Barbara Piłat Urzędu 
Miejskiego w Koronowie – w podstawie prawnej uchwały z grudnia 2004 r. 
nie podaliśmy art. 5 ust. 4 ustawy z dnia 10 maja 1990 roku – Przepisy 
wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym oraz ustawę o 
pracownikach samorządowych (Dz. U. z 1990 roku Nr 32, poz. 191 z późn. 
zm.). Wydział Rozwoju regionalnego wskazał nam, że ten zapis powinien 
być zawarty w podstawie prawnej uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/341/05 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie 
miasta Koronowa podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” 
przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Radna Danuta Czarnotta – droga dojazdowa do tych działek wytyczona jest 
na gruncie prywatnym nienależącym do nas, do gminy. Dyskutowaliśmy o 
tym na Komisji. Miały być prowadzone rozmowy z właścicielem w sprawie 
zamiany gruntów pod drogi na jedną z naszych działek.  
 
P. Barbara Piłat – rozmowy były prowadzone, właścicielka drogi 
poinformowała nas, że nie jest zainteresowana zamianą gruntów, lecz 
wykupem gruntów przez Gminę pod tę drogę. 
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Radna Danuta Czarnotta – czy nie można byłoby tych działek podzielić tak, 
by urządzić drogę na gruntach gminnych i nie byłoby wówczas potrzeby 
wykupu gruntów? 
 
P. Barbara Piłat – w tej chwili obowiązujące przepisy i brak planu dla tego 
terenu nie pozwolą nam na inny podział tego terenu. Na razie planujemy do 
sprzedaży dwie działki i jak znalazłyby nabywców to nie ma problemu z 
wykupem tego gruntu w tej chwili. Dopiero w późniejszym etapie, kiedy 
wszystkie działki przeznaczone do sprzedaży znalazłyby nabywców zajdzie 
potrzeba wykupu drogi. Po sprzedaży dwóch pierwszych działek możliwość 
dojazdu istnieje przez pozostałe grunty gminne, które będziemy nadal 
wydzierżawiać na cele rolne.  
Najpierw planujemy sprzedać dwie działki, które mają prawo zabudowy z 
tytułu położenia tzw. „dobrego sąsiedztwa” i po rozeznaniu do sprzedaży 
będziemy mogli proponować dalsze. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy Pani radna przyjmuje to 
wyjaśnienie? 
 
Radna Danuta Czarnotta – Wyjaśnienie przyjmuję, lecz żebym była 
przekonana to nie. 
  
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Szukamy tego, co jest zbędne, co 
może służyć mieszkańcom. Zdajemy sobie sprawę, że warto przeanalizować 
możliwość wydzielenia drogi dojazdowej, żebyśmy nie mieli takiej sytuacji 
jaką mieliśmy w ostatnich latach w Samociążku. 
Dlatego najpierw chcemy zobaczyć, czy będzie zainteresowanie kupnem 
tych działek. Jeśli będzie to wówczas postaramy się tak dokonać tego 
wydzielenia by nie komplikować w przyszłości mieszkańcom a tym bardziej 
gminie.   
 
Salę obrad opuścił radny Michał Gmys. Obecnych 18 radnych. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – policzyłem jest 17 działek pod zabudowę 
mieszkaniową, jest plan pod zabudowę, a właściwie go nie ma, są  wyceny 
na sprzedaż tych działek czy starczy gminie pieniędzy na wykupienie tej 
drogi? 
 
P. Barbara Piłat – działki te wydzielono w latach osiemdziesiątych i wówczas 
nie było zainteresowania nabywców. Działki te obecnie użytkowane są 
rolniczo. Dajemy sondażowo do sprzedaży te działki, gdyż są to działki o 
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mniejszej powierzchni od 800 do 900 metrów, a o takie pytają osoby, gdyż 
na terenie miasta Koronowa są działki o powierzchniach większych od 1200 
do 1400 metrów, a osoby przychodzące na przetarg zainteresowane są 
mniejszymi działkami. Ze względu, na to że Nowy Dwór położony jest w 
niedalekiej odległości od Koronowa sądzimy, że będzie zainteresowanie 
kupnem tych działek.   
 
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. W głosowaniu nie brał udziału 
nieobecny chwilowo radny Michał  Gmys. 
Uchwała Nr XXIX/342/05 w sprawie sprzedaży nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Koronowo podjęta została 16 
głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących” i braku głosów 
„przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu 
Rozwoju Miejscowości Gogolin. 
 
W obradach sesji uczestniczy 19 radnych. Wrócił radny Michał 
Gmys. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Wnoszę o nie czytanie załącznika 
projektu uchwały. 
Wniosek Przewodniczącego Rady Grzegorza Myka przeszedł jednogłośnie 
19 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Czy jest tylko ten jeden plan, czy są szanse, 
że pozostali też się zgłoszą? 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – to jest pierwszy dokument, który 
chcemy uchwalić dostosowując go do rozporządzenia Ministra Rolnictwa i 
Rozwoju Wsi z dnia 17 grudnia 2004 r. w sprawie trybu składania i wzoru 
wniosku o dofinansowanie realizacji projektu w ramach Sektorowego 
Programu Operacyjnego. Na następną sesję planujemy przygotować kolejne 
plany. Na spotkaniu z sołtysami, które miało miejsce 16 lutego 2005 roku 
też zasygnalizowałem, że wreszcie wiemy jakie dokumenty należy 
przygotować do planu.   
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Obrady sesji opuścił radny Kazimierz Szewczyk. Obecnych 18 
radnych. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – czy termin ogłoszenia konkursu jest znany? 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – nie, konkurs nie został jeszcze 
ogłoszony. 
 
W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. W głosowaniu nie brał udziału, 
chwilowo nieobecny radny Kazimierz Szewczyk. 
Uchwała Nr XXIX/343/05 w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju 
Miejscowości Gogolin podjęta została jednogłośnie 18 głosami 
„za” przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 27. Rozpatrzenie projektu oświadczenia Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
 
Projekt oświadczenia odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Wrócił na salę obrad radny Kazimierz Szewczyk. Obecnych 19 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Wnoszę o wniesienie poprawki do projektu 
oświadczenia. Na drugiej stronie, drugie zdanie od góry należałoby 
poprawić styl poprzez przestawienie wyrazów. Zdanie winno brzmieć „Kto 
bowiem przybędzie do nas, aby zamiast przyrody podziwiać wyziewy z 
chlewni i przeazotowane pola?”  
Poprawka została przyjęta przez aklamację. 
 
Radna Danuta Czarnotta - Projekt tego oświadczenia był tematem 
posiedzenia Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 
Komunalnej i Przestrzennej. Komisja projekt ten zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja też wniosła poprawkę do projektu oświadczenia. Poprawka Komisji 
została uwzględniona i zawarta w tym projekcie. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Oświadczenie Nr XXIX/1/05 Rady Miejskiej w Koronowie  
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przyjęte zostało jednogłośnie 19 głosami „za” przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Oświadczenie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego o przyjęciu przez miasto 
Bydgoszcz zadań gminy w zakresie przyjmowania osób w stanie 
nietrzeźwości do Izby Wytrzeźwień w Bydgoszczy. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Radny Alfons Malinowski – Czy obowiązek zawarcia porozumienia wynika z 
jakiejś ustawy, czy z wykonania uchwały? 
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – Ustawa o samorządzie gminnym jak 
jest w podstawie prawnej projektu uchwały podane zarówno w 18 ust. 2 
pkt 12 oraz art. 74 dają podstawę prawną do zawierania porozumień z 
innymi gminami. Żeby takie porozumienie mogło być zawarte w postaci 
umowy to musi być przyzwolenie rady. Po tym dopiero jest możliwość 
zawarcia porozumienia w celu wykonywania zadań publicznych. 
 
Radny Alfons Malinowski – Z uwagi na to, że Bydgoszcz zabrała nam 
uprawnienia do korzystania przez emerytów z przejazdów komunikacyjnych 
proponuję, aby te pieniądze, które przeznaczone są na funkcjonowanie Izby 
Wytrzeźwień w Bydgoszczy przekazać na dodatkowe dożywianie dzieci. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Panu radnemu chodzi o głosowanie 
przeciwko tej uchwale, żeby ona nie mogła wejść w życie? 
 
Radny Alfons Malinowski –  Tak, wnioskuję o odrzucenie tego projektu 
uchwały. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Czy gmina ma obowiązek prowadzić izbę 
wytrzeźwień? 
Mam jeszcze drugie pytanie w projekcie uchwały w paragrafie pierwszym w 
punkcie drugim jest zapis „Treść porozumienia stanowi załącznik do 
uchwały”, gdzie jest ten załącznik? 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski okazał radnym treść porozumienia, 
który stanowi załącznik do projektu uchwały. 
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Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak - Możemy skserować treść 
porozumienia i przekazać Państwu Radnym, jeśli sobie tego życzycie.  
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – Nie, gmina nie ma obowiązku 
prowadzić izby wytrzeźwień. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Mamy obowiązek zabezpieczyć bezpieczeństwo 
oraz obowiązek pomocy rodzinom tych osób. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Alfonsa Malinowskiego. 
„Za” wnioskiem głosował 1 radny, 13 było „przeciw”, 5 „wstrzymało się” od 
głosu. 
Zatem wniosek nie przeszedł. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/344/05 w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego o przyjęciu przez miasto Bydgoszcz zadań gminy 
w zakresie przyjmowania osób w stanie nietrzeźwości do Izby 
Wytrzeźwień w Bydgoszczy podjęta została 16 głosami „za” przy 2 
głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 28a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania 
projektu planu Aglomeracji Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu? 
 
Radny Maciej Makowski – Wnoszę o wniesienie poprawki w projekcie 
uchwały i przenumerowanie paragrafów, § 4 byłby 3,  § 5 byłby 4. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o naniesienie tej poprawki. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/345/05 w sprawie zaopiniowania projektu 
planu Aglomeracji Koronowo podjęta została jednogłośnie 19 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
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Ad. 28b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania 
projektu planu Aglomeracji Gostycyn w części dotyczącej obszaru 
gminy Koronowo.  
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu uchwały? 
Radni nie zadali pytań 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/346/05 w sprawie zaopiniowania projektu 
planu Aglomeracji Gostycyn w części dotyczącej obszaru gminy 
Koronowo podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 29. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak: 
 

1. Zgoda na zamontowanie progów zwalniających na ul. Witosa w 
Koronowie tak jak powiedział Pan radny Makowski jest. W miesiącu 
maju najdalej w miesiącu czerwcu powinno to być zrealizowane, tak 
zakładamy. 

 
2. W odniesieniu do Wieloletniego Planu Gospodarki Mieszkaniowej na 

lata 2002 – 2007, faktycznie jest tam taki zapis, że na wykonanie 
remontów kapitalnych mieszkań i modernizację obiektów należałoby 
przeznaczyć 20% uzyskanych ze sprzedaży mieszkań. W 2003 r. ok. 
19 tyś. zł było przeznaczonych na gospodarkę mieszkaniową. 
W bieżącym roku na gospodarkę mieszkaniową, modernizację, czy 
remonty przewidujemy przeznaczyć ok. 60 tyś. Są to środki 
zaplanowane na modernizację b. szkoły w Hucie. Jeśli będą jeszcze 
większe możliwości to na pewno ten zapis, który jest w tej uchwale 
będziemy mogli wykonać. 

 
3. Odśnieżanie jest tematem bardzo trudnym. Prawdą są te informacje 

nam przekazane, aczkolwiek przy takiej pogodzie, jaka miała miejsce 
dzisiaj w nocy i godzinach rannych trudno jest utrzymać w sieci dróg 
tak jak na naszym terenie 560 km, żeby ta przejezdność była. 
Staramy się podejmować interwencje, nie chciałbym tu rozkładać 
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winy. Jeszcze w dniu dzisiejszym odbędzie się odprawa z 
pracownikiem gminy, który zajmuje się koordynacją w zakresie dróg 
powiatowych oraz z przedstawicielem Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie w odniesieniu do naszych 
dróg gminnych. Dla komunikowania pewnych informacji chciałbym 
prosić, jeśli będziecie mieli Państwo jakiekolwiek zastrzeżenia, czy 
uwagi jak w dniu dzisiejszym to te uwagi proszę kierować 
bezpośrednio do Urzędu do Zastępcy Burmistrza Pana Andrzeja 
Kołodziejczyka, który odpowiedzialny jest za gospodarkę komunalną. 
Jego numer komórkowy i biurowy jest Wam znany. Myślę, że to co 
miało miejsce dzisiaj nie powtórzy się i nie powinno się powtórzyć, 
chociaż trudno przewidzieć aurę, bo ona jest nieprzewidywalna. 

 
4. W moim wystąpieniu wcześniejszym informowałem, że realizowane 

jest Zarządzenie Burmistrza Koronowa z dnia 14 grudnia 2004 roku w 
sprawie przeprowadzenia kontroli we wszystkich jednostkach 
organizacyjnych gminy w zakresie stosowania ustawy - Prawo 
zamówień publicznych i wydatkowania środków publicznych. 
Uważamy, że jest taka potrzeba. Kontrola dotyczy: Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej, Biblioteki, Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej, Wydziału Oświaty Urzędu Miejskiego w 
Koronowie, poza tym wszystkich naszych szkół i przedszkola 
samorządowego  oraz Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury. Powołano 
trzy osobowy zespól kontrolny w skład, którego wchodzą: P. Dariusz 
Grabas jako przewodniczący, P. Sławomir Marszelski i P. Elżbieta 
Malinowska. Zespół ten przeprowadzi kontrolę we wszystkich 
jednostkach i przedłoży protokół pokontrolny z wnioskami do dnia 25 
kwietnia 2005 r. Pan radny pytał o protokół z kontroli w ZGKiM. 
Aktualnie tam kontrola jest realizowana. Jeśli byłby Pan 
zainteresowany wnioskami, czy protokołem to taka możliwość będzie, 
nawet wcześniejsza. 

 
Dyrektor ZGKiM w Koronowie Ryszard Chrzanowski – 29 listopada 2004 
roku na sesji został Państwu zaprezentowany plan zimowego utrzymania 
dróg na terenie gminy Koronowo. Dzisiaj o godzinie 3:30 rano wyjechały 
trzy pojazdy. O godzinie 6:30 wyjechał następny sprzęt. Razem dzisiaj w 
akcji bierze udział siedem jednostek sprzętowych i cztery jednostki 
wypożyczone.  
Rano na interwencję Pana radnego z Buszkowa i Pana Fabiszaka 
skierowano sprzęt na drogę Buszkowo – Skarbiewo. Na odcinku Salno –
Bytkowice - Wtelno pracuje nasza równiarka, później skieruje się do 
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Wierzchucina. W Więzownie i Salnie pracuje jeden sprzęt. W Koronowie i 
Samociążku pracuje pług. W Lucimiu na interwencję sołtysa wypożyczono 
sprzęt od P. Sawosza, który pracuje na odcinku Lucim – Wilcze –
Mąkowarsko. Na drodze do Nowego, Starego Jasińca i Glinek pracuje 
wypożyczony z Pruszcza pług z piaskarką. Drogi powiatowe Samociążek, 
Sokole Kuźnica i Jasiniec już w godzinach rannych były odśnieżone. Pracuje 
również sprzęt na ul. Klasztornej. Sołtys z Witoldowa wynajął sprzęt na 
drogę Witoldowo - Nowaczkowo. 
Na dzień dzisiejszy przy odśnieżaniu pracuje jedenaście rodzajów sprzętu i 
42 osoby.  
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk: 
 
1. W zasadzie większość naszych dróg ok. 90 % to piąta i szósta kategoria 
odśnieżania. W związku z tym, że ZGKiM ma taki, a nie inny sprzęt on w 
zasadzie wystarcza na w miarę szybkie usunięcie zatorów śnieżnych, czy 
śniegu na drogach gminnych. W sytuacjach takich jaka była dzisiaj trzeba 
korzystać dodatkowo ze sprzętu obcego, czyli jednostek prywatnych. Nie 
zawsze oni rozumieją zaistniałą sytuację, chociaż ZGKiM musi zadbać o to 
by z tymi osobami zawrzeć porozumienie wcześniej. Odpowiedzialnym za 
akcję zimową na drogach gminnych i powiatowych jest Zakład Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie, natomiast jeśli chodzi o drogi 
powiatowe tutaj proszę kontaktować się z pracownikiem Urzędu Miejskiego 
w Koronowie odpowiedzialnym za koordynację. Zdaje mi się ze wstępnego 
rozważania, że ta koordynacja nie jest do końca jest taka jaka miałaby być. 
Po zorganizowaniu dzisiaj spotkania osób odpowiedzialnych za zimowe 
utrzymanie dróg sądzę, że sytuacja taka jak miała miejsce dzisiaj już się nie 
powtórzy.   
 

  Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Odpowiadając na zapytanie Pana 
radnego Gliszczyńskiego na jakim etapie są rozmowy w sprawie wykupienia 
gruntu przy ul. Bydgoskiej pod parking chciałbym poinformować, że w 
ubiegłym tygodniu została sfinalizowana sprawa transakcji dotyczącej 
zamiany gruntów pod drogami z jedną z naszych działek przy ul. 
Letniskowej. Prowadzimy rozmowy z Państwem Frukacz co do warunków, 
możliwości wymiany czy nawet sprzedaży gruntów. Nie są to rozmowy 
proste, ale Gmina ma też swoje argumenty za i przeciw. Pewne zbliżenie 
nastąpiło, jednak nie na tyle, żeby Gminę to satysfakcjonowało. Rozmowy 
będą prowadzone aż do skutku, bo zdaję sobie w pełni sprawę, że jeśli my 
tego terenu nie wykupimy czy nie zamienimy to trudno będzie Państwu 
Frukacz znaleźć kontrahenta na ten grunt. Stąd myślę, że pośpiech tu nie 
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jest potrzebny. Rozmowy będą prowadzone nadal, aby przekonać właścicieli 
do zasadności naszych racji. 

   
  Dyrektor ZGKiM Ryszard Chrzanowski – Padło zapytanie, jakie środki zostały 
już wykorzystane na akcję zimową. W 2004 roku wydano kwotę ok. 97 tyś. 
zł. Na rok 2005 wydzielono w budżecie kwotę 100 tyś. zł. na zimowe 
utrzymanie dróg i chodników. Z tej kwoty 60% należy przeznaczyć na 
solankę i piasek. Pozostałe to koszty sprzętu i pracy zatrudnionych 
pracowników przy akcji. 

   
  Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Takie rozliczanie środków w czasie 
trwania kampanii czy akcji nie daje pełnego obrazu. Pamiętamy akcję trzy 
lata temu w grudniu. W ciągu czterech dni koszty prowadzenia tej akcji 
wyniosły ok. 160 tyś. zł. 

   
  Radny Stanisław Gliszczyński – Mnie chodziło o to w jakim stopniu my już 
jesteśmy zaawansowani w wydatkowaniu środków na akcję zimową, bo 
może się zdarzyć taka sytuacja, że trafi nam się jeszcze kilka takich akcji i 
będziemy musieli szukać w budżecie dodatkowych środków.  

     
Dyrektor ZGKiM Ryszard Chrzanowski – My mamy przygotowane na akcję 
zimową 750 ton solanki. Jest to ilość, która powinna wystarczyć. 
 
Radny Wojciech Radgowski – Ile kosztuje godzina odśnieżania? 
Dyrektor ZGKiM Ryszard Chrzanowski – Zależy czego? Godzina pracy 
sprzętu w zależności jaki jest to sprzęt i jakiej klasy kosztuje od 50 zł. do 
ponad 100 zł. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński -  Mam uwagę do projektu uchwały 
dotyczącego punktu 16 w sprawie zmian planu wieloletniego. Są parafy na 
projekcie uchwały, których nie mogę rozszyfrować, natomiast nie ma parafy 
radcy prawnego. Statut Gminy w § 57 ust. 4 precyzuje „Projekty uchwał są 
opiniowane, co do ich zgodności z prawem przez radcę prawnego”. Ten 
projekt parafy radcy prawnego nie ma. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Projekt uchwały, który posiadam ma 
parafę radcy prawnego. 
 
Radny Maciej Makowski – Mam prośbę do obecnego tu redaktora gazety 
„Powiat”. W gazecie „Powiat” napisano, że pieniądze przeznaczone na 
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budowę hali poszły na podwyżki diet. My tych pieniędzy nie wzięliśmy, 
podwyżek diet nie było. 
W związku z tym proszę, o zamieszczenie sprostowania w gazecie i 
wyjaśnienie tej sprawy. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Obowiązkiem redaktora naczelnego gazety 
jest sprawdzenie informacji, która zamieszczana jest w prasie. Umieszczenie 
tej informacji w prasie jest karygodne. 
  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy wszyscy radni otrzymali 
odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania? 
Radni nie zgłosili uwag. 
  
Ad. 30. Zamknięcie obrad XXIX sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady 
Grzegorz Myk zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 13:45. 
 
 
Koronowo, dnia 11 marca 2005 r. 
 
Protokół sporządziła 
 
Adela Rojek 

 
 
 
 


